
 Obec Dlouhé, Dlouhé 10, 592 55 p. Bobrová, IČO 00599361

Č. j. 04/24

Zápis z     13. zasedání zastupitelstva obce Dlouhé ve volebním období 2022 - 2026   

konaného dne 27. 6. 2024, od 19:00 hod, v     zasedací místnosti obce  

Přítomní členové ZO (9 z 9):
Hlavatá Jaroslava, Ing. Hlavatý Josef, Hubl Jiří, Krejsek Jan, Musilová Ludmila, Petera Roman, Ing. Stupka 
Jaroslav, Tulis Josef, Tulisová Pavlína
Omluven:        
Hosté: 
Přítomní občané: Ing. anonymizováno, anonymizováno, anonymizováno, Ing.  anonymizováno
Ověřovatelé zápisu:    Ing. Stupka Jaroslav, Tulis Josef
Zapisovatel:                Tulisová Pavlína

Navržený   program:    
1. Zahájení
2. Volba ověřovatelů zápisu
3. Schválení závěrečného účtu obce za rok 2023 včetně zprávy o přezkoumání hospodaření obce 
4. Schválení účetní závěrky za rok 2023 
5. Hospodaření obce a zpráva o činnosti 
6. Příspěvek na provoz hřbitova v Bobrové – vyčíslení nákladů za rok 2023 – dodatek ke smlouvě
7. Žádost Městyse Bobrová o finanční dar na realizaci chodníku u kostela sv. Petra a Pavla
8. Smlouva o výpůjčce s Mikroregionem Novoměstsko – projekt OPŽP – Předcházení vzniku odpadů 

v mikroregionu Novoměstsko - na vědomí
9. Odkup pozemků a nemovitosti
10. Rozpočtové opatření 2/2024 (na vědomí) a 3/2024
11. Různé
12. Závěr

1) Zahájení 

Zasedání  Zastupitelstva  obce  Dlouhé  (dále  též  jako  „zastupitelstvo“)  bylo  zahájeno  v 19.00  hodin 
starostkou obce Jaroslavou Hlavatou, která  konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle 
§93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce (i elektronické) zveřejněna v souladu se zákonem po dobu 
nejméně 7 dní, a to od 20. 6. 2024 do 28. 6. 2024. Zastupitelé obdrželi pozvánku a materiály e-mailem,  
všichni přijetí potvrdili. Zastupitelstvo je usnášení schopné, přítomna nadpoloviční většina zastupitelů. 
Starostka seznámila s programem jednání, který zastupitelé obdrželi a dotázala se, zda chce někdo program 
doplnit. Nikdo nepožádal o doplnění a navržený program byl schválen. Vedením dalšího průběhu schůze 
pověřila starostka místostarostku obce (dále jen předsedající). 
Návrh usnesení č. 04/24/01 – Zastupitelstvo obce schvaluje program dnešního jednání. 
Hlasování:  9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

2) Volba ov  ěř  ovatel  ů   zápisu  
Starostka navrhla za ověřovatele zápisu Ing. Jaroslava Stupku a Josefa Tulise.
Návrh usnesení č. 04/24/02 – Zastupitelstvo obce určuje za ověřovatele Ing. Jaroslava Stupku a Josefa 
Tulise.   
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno
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3)   Schválení závěrečného účtu obce za rok 2023 včetně zprávy o přezkoumání hospodaření obce   
ZO  projednalo  údaje  o  ročním  hospodaření  obce  za  rok  2023,  které  účetní  zpracovala  souhrnně  do  
závěrečného účtu, který byl zveřejněn na úřední desce obce, a to i v  elektronické podobě od 12. 6. 2024 
včetně  zprávy o  přezkumu hospodaření.  Zastupitelé  návrh  závěrečného účtu  obdrželi  s pozvánkou.   Při 
zveřejnění byla stanovena lhůta pro uplatnění písemných připomínek k návrhu závěrečného účtu ze strany 
občanů.  V této  lhůtě  nebyly  doručeny  připomínky  občanů.  Na  jednání  zastupitelstva  obce  také  nebyly 
vzneseny připomínky. 

Současně ZO projednalo zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2023, která je součástí  
závěrečného účtu. Krajským auditorem nebyly zjištěny chyby a nedostatky (přezkum proběhl 12. 6. 2024 na 
obecním úřadě v Dlouhém). Zastupitelstvo obce hlasováním jednomyslně schválilo závěrečný účet obce, a to 
bez výhrad.
Návrh usnesení č. 04/24/03 – Zastupitelstvo obce projednalo závěrečný účet obce spolu se zprávou o 
výsledcích přezkoumání hospodaření obce za uplynulý kalendářní rok 2023 na základě § 43 zákona č.  
128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů a na základě § 17 zákona č. 250/2000 Sb., o 
rozpočtových pravidlech územních rozpočtů a souhlasí s celoročním hospodařením, a to bez výhrad. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

4) Schválení účetní závěrky za rok 2023
Paní  účetní  seznámila  přítomné  s předloženou  účetní  závěrkou  obce  za  rok  2023.  Zastupitelé  neměli 
připomínky.  O schválení  účetní  závěrky byl  vypracován protokol  v souladu s vyhláškou 220/2013 Sb.  o 
požadavcích  na  schvalování  účetních  závěrek  některých  vybraných  účetních  jednotek.  Materiály 
vyjmenované v protokolu obdrželi zastupitelé elektronicky.
Návrh usnesení č. 04/24/04 – Zastupitelstvo obce Dlouhé schvaluje účetní závěrku obce za rok 2023. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

5) Hospodaření obce a zpráva o činnosti 
Podrobný přehled  hospodaření  obce  k 26.  6.  2024 byl  promítnut  projektorem a  místostarostka  podala  bližší  informace.  Nikdo 
nevznesl dotaz k hospodaření. Dále místostarostka podala zprávu o činnosti z minulého jednání: 
- na začátku dubna řešen problém s nepovoleným vybudovaným sjezdem na pole na polní cestu do Branišova. Zastupitelé obdrželi 
stanovisko obce k nájezdu, který zaslali majiteli pozemku a které odsouhlasil. 
- na začátku dubna proběhla sbírka pro Diakonii Broumov a na začátku května svoz objemného odpadu (kontejner)
- na začátku dubna anonymizováno položil zatravňovací desky u KD a zasel trávou
- Územní plán – 17. dubna proběhla schůzka s Disprojektem, do konce května sbírány podněty občanů k plánovaným záměrům 
staveb v obci. Zkusí zapracovat, v červenci proběhne další schůzka a pak by proběhlo setkání s občany, kde by byly připomínky 
prodiskutovány a vysvětleny, co je a co není možné.
- 23. 4. 2024 proběhlo jednání v Bobrové ohledně provozu sběrného dvora se všemi zástupci okolních obcí, které tam vozí tříděný 
odpad. Řešena úprava povrchu, aby byl sběrný dvůr průjezdný. Dále otvírací hodiny a dohled nad tím, co tam kdo vozí. Řešilo se i  
odkládání stavebního odpadu. Všichni starostové by rádi zachovali možnost odložení stavebního odpadu s tím, aby si ho tam občané 
hned zaplatili. Řeší se možnost, jak vážit. Zatím nedořešeno. Bude informační leták.
- 25. 4. 2024 proběhlo odfrézování pařezů na návsi po skácených lipách a po borovicích.
- 30.4.2024 – požár lesa na Kamenci – asi čin žháře – více požárů během noci, u nás dva blízko sebe. Hořelo i v  obecním lese 
směrem na Křídla. Velké poděkování našim hasičům i občanům. Dálková doprava vody z Janíčkova rybníka.
-  5.5.2024  se  uskutečnil  Florián  –  oslavili  jsme  150.  výročí  kapličky  a  100  let  pomníku  padlým.  Velké  poděkování  patří  
anonymizováno a anonymizováno, kteří společně vybudovali nový kříž vedle kapličky na připomínku bývalého misijního kříže 
z roku 1923. anonymizováno daroval dřevěný korpus a anonymizováno vykoval zdarma ozdobné prvky. Obec zaplatila vyříznutí 
traverzy do kamene. K výročí byl očištěn pomník padlým a znovu vyzlacen. Přitom byly očištěny kontejnery na tříděný odpad a před 
14 dny mantinely na víceúčelovém hřišti a kámen u lip milénia (ten bude ještě zlatit). Příští rok navrhuje místostarostka objednat  
vyčištění zbylých pomníků. Pod lípy usazena také kovaná informační tabulka s historií kapličky a pomníku. 
- v polovině května začala instalace ozvučení a osvětlení do KD, předáno komplet 26. 6. 2024. 
- COOP – opravili rampu a schody - výsledek hospodaření k 5/2024 cca 25 000,- Kč
- 18.6.2024 proběhla schůze Mikroregionu – pouze schvalování účetních dokumentů a zhodnocení projektů
- Od 1.7.2024 nastoupí na Společensky účelné pracovní místo Stupka Vladimír, smlouva do 31. 7. 2025, úvazek 30 hod týdně, dotace  
14 000,- Kč měsíčně, zkušební doba 3 měsíce. Zakoupen alkohol tester.
- Cetin – 25. 6. 2024 nás navštívil zástupce Cetinu ohledně možné budoucí pokládky optické sítě, dohoda, že by obec o to měla  
zájem.
- PODA – chce dělat vysílač pro Branišov – posílení sítě – obec oslovena, zda by bylo možné stožár umístit k vodojemu - souhlas
- Průtah obcí – 23.5.2024 proběhla schůzka se zástupci KSÚS Kraje Vysočina ohledně průtahu obcí, k tomuto proběhla pracovní 
schůzka zastupitelů 24. 5. 2024, kde jsme odsouhlasili požadavky, připomínky. E-mailem jsme je zaslali zpět 4.6.2024
- 1.6.2024 proběhl dětský den, který připravili maminky, den předem přivezl pan anonymizováno vyřezaného krokodýla z 1 kmene 
skácené lípy na návsi. Z druhého kmene jsme mu nechali volnou ruku – umístění před buk před KD. Tomu předcházel ještě výlet dětí  
do Slatiňan a Hradce Králové 27.4.2024.
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- Místo aktivního odpočinku v Dlouhém – workout a lanová pyramida – původně to mělo být hotové do 31.5.2024, bohužel vyrobili 
jinou sestavu, dohodnuto, že počkáme. Tento týden začaly práce. 
- Na Podvesnicích bude potřeba probagrovat koryto řeky, v jednom místě se voda úplně ztrácí, souhlas. 
- Zasíťování pozemků – žádost o stavební povolení měl Ing. anonymizováno podat dnes na stavební úřad.
- Máme schválenou dotaci z Kraje Vysočina na odpadové hospodářství – lodní kontejnery se zastřešením – Hubl Jiří navrhuje udělat  
střechu nad kontejnery klasickou trámovou místo plachtové,  nahoru plech s filcem dole (nerosí se). Zkusíme vzhledem k dotaci 
poptat a zjistit možnosti. 
Usnesení č. 04/24/05 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí hospodaření obce a zprávu o činnosti.  
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

6) Příspěvek na provoz hřbitova v     Bobrové – vyčíslení nákladů za rok 2023 – dodatek ke smlouvě  
Zastupitelé v materiálech obdrželi vyúčtování nákladů na provoz hřbitova za rok 2023. Souhlas. V rozpočtu 
je rezerva na hřbitov 15 000,- Kč. 
Usnesení č.  04/24/06 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí vyúčtování nákladů na provoz hřbitova 
v Bobrové za rok 2023 a schvalují podpis dodatku a úpravu rozpočtu (čerpání rezervy).   
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

7) Žádost Městyse Bobrová o finanční dar na realizaci chodníku u kostela sv. Petra a Pavla
Předběžně bylo o žádosti městyse jednáno již na zastupitelstvu 23. 6. 2022 s tím, že se měl projekt realizovat 
v roce 2023, ale vzhledem ke komplikované situaci ve vedení městyse Bobrová se akce zatím neuskutečnila.  
Mělo by dojít k realizaci chodníku ke kostelu (hlavní i vedlejší vstup+vstup na faru) z kamenných odseků + 
odvodnění.  Nyní  je  potvrzená  objednávka.  Práce  bude  provádět  firma  anonymizováno z Nové  Vsi. 
Předpokládané náklady dle rozpočtu jsou 669 300,- Kč. Žádost i cenovou nabídku od dodavatele obdrželi 
zastupitele s pozvánkou. Místostarostka navrhuje částku 40 000,- Kč.  Občané obce přispěli během mše na 
sv. Floriána na opravy schodů do kostela, které se budou opravovat zároveň a které budou v  režii farnosti. 
Byla to částka 12 000,- Kč.
Usnesení  č.  04/24/07 – Zastupitelstvo  obce  schvaluje  poskytnout  městysi  Bobrová finanční  dar na 
realizaci chodníku u kostela sv. Petra a Pavla na Horní Bobrové ve výši 40 000,- Kč. Finanční dar 
bude zaslán v průběhu realizace nebo po dokončení. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

8) Smlouva o výpůjčce s     Mikroregionem Novoměstsko – projekt OPŽP – Předcházení vzniku odpadů   
v     mikroregionu Novoměstsko - na vědomí  
Předsedající informovala o průběhu realizace projektu přes Mikroregion Novoměstsko. Většina věcí je již  
dodaných, čeká se v naší obci pouze na kelímky (objednáno 1500 ks 0,5l a 500 ks 0,3 l) a kontejner na 
plechovice. 
Pořídil se štěpkovač za traktor v hodnotě 314 600,- Kč, průmyslová myčka na nádobí v hodnotě cca 80 000,- 
Kč včetně plat na mytí kelímků, kontejner na BIO odpad 15m3 v hodnotě 75 000,- Kč, kontejner 3,4 m3 na 
kovy v hodnotě 48 900,- Kč, kontejner 2,1m3 plato na suť apod, úložené boxy na kelímky (10 ks), 500 ks 
skleněných  štamprlat  a  200  ks  skleněných  hrnků  a  20  ks  kompostérů,  které  si  mohou  zájemci  nyní  
vyzvednout.
V červnu byla podepsaná smlouva o výpůjčce mezi Mikregionem a obcí (zastupitelé obdrželi s  materiály). 
Do majetku obce přejdou věci po době udržitelnosti (5 let).
V srpnu bude vypsaná další výzva, tak pokud bychom chtěli např. ještě nějaký kontejner, případně něco 
jiného, tak máme nahlásit, je potřeba mít projekt min. za 680 tis. Kč. anonymizováno navrhuje pořídit ještě 1 
kontejner na BIO odpad na hřbitov (bedna se rozpadá) a odpadkové koše na tříděný odpad (3 ks). Případně 
pokud bude nějaký další požadavek, tak zastupitelé nejsou proti. 
Usnesení  č.  04/24/08  –  Zastupitelstvo  obce  bere  na  vědomí  uzavřenou  Smlouvu  o  výpůjčce  s 
Mikroregionem  Novoměstsko  č.  4/2024  na  projekt  OPŽP  –  Předcházení  vzniku  odpadů 
v mikroregionu Novoměstsko a schvaluje podat žádost ještě o 1 kontejner na BIO odpad na hřbitov a 
odpadkové koše na tříděný odpad.  
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

9) Odkup pozemků a nemovitosti
Na základě usnesení zastupitelstva 29. 2. 2024 a jednání s  anonymizováno a  anonymizováno byl zpracovaný 
znalecký posudek na všechny nemovitosti po bývalém panu starostovi. Synové jsou ochotni obci nemovitosti 
prodat za cenu obvyklou stanovenou ve znaleckém posudku, který vypracovala Ing. anonymizováno z Pikárce 
a který obdrželi  zastupitelé s materiály.  Od  anonymizováno jsme obdrželi  nabídku na odkup nemovitostí, 
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kterou  také  zastupitelé  obdrželi  před  zastupitelstvem  k prostudování.  Předsedající  navrhuje  odsouhlasit 
nákup nemovitostí tak jak je v nabídce od  anonymizováno. Všichni souhlasí, taková možnost se nemusí již 
opakovat.  Určitě  by  byli  majitelé  schopní  některé  pozemky prodat  za  vyšší  cenu,  než  je  ve  znaleckém 
posudku, ale pokud je obec ochotna odkoupit i dům, tak jsou ochotni prodat vše. Předsedající informovala,  
že  dům  bychom  dále  mohli  přestavět  např.  na  byty  pro  mladé,  či  osamělé  seniory  –  osloven  Arch. 
anonymizováno pro posouzení. Dále vysvětlila, že konzultovali se starostkou i dotaci na dostupné bydlení, ale 
není to tak výhodné, jak vypadá (udržitelnost 20 let, obsazenost bytů…).
Dále  předsedající  navrhla,  zda  nemovitosti  nepořídit  na  úvěr,  abychom  se  nyní  nevyčerpali  ze  všech 
finančních prostředků a případně si naspořené prostředky nechat na rekonstrukci. Navrhuje oslovit banky u  
kterých máme běžný účet a případně fin. poradce pana anonymizováno a rozložit cca na 4-5 let. Čeká nás nyní 
úhrada Workoutu cca 750 000,- Kč, ozvučení a osvětlení do KD 320 000,- Kč. Zasíťování parcel cca 800 tis. 
Kč.  Zastupitelé souhlasí.  
Usnesení  č.  04/24/09a  –  Zastupitelstvo  obce  schvaluje  nákup  nemovitostí  dle  Nabídky  na  odkup 
nemovitých věcí  ze  dne  18.  června 2024,  který  obec  obdržela  od  anonymizováno  za cenu  obvyklou 
uvedenou ve znaleckém posudku vypracovaném Ing. anonymizováno ve výši 4 207 000,- Kč. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno
Usnesení  č.  04/24/09b  –  Zastupitelstvo  obce  pověřuje  místostarostku  k zajištění  nabídek  na 
financování nákupu výše uvedených nemovitostí – úvěr na 4-5 let.  
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

10) Rozpočtové opatření 2/2024 (na vědomí) a 3/2024
Místostarostka seznámila s provedeným rozpočtovým opatřením č. 2/2024, které schválila starostka (pouze 
příjmy a výdaje spojené s volbami do EP) a s návrhem rozpočtového opatření č.  3/2024.  Schváleno bez 
připomínek.    
Návrh usnesení č. 04/24/10 –Zastupitelstvo obce Dlouhé bere na vědomí rozpočtové opatření č. 2/2024 
a schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2024.
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

11) Různé
a) Žádost o povolení opravy cesty – Ing. Mgr. anonymizováno– vyznačená část na zákresu u žádosti je 

obecní, ale je to mezi tarasy, zda mohou vydláždit až po taras – zastupitelé souhlasí. 

Návrh  usnesení  č.  04/24/11a)  –  Zastupitelstvo  obce  Dlouhé  souhlasí  se  zpevněním  části  obecního 
pozemku žulovým zlomem před domem č.p.  9  a  73  z důvodu úpravy povrchu dvora na vlastním 
pozemku, které na výše uvedený pozemek navazuje a následné napojení na místní  komunikaci  za 
podmínky, že v případě potřeby (např. oprav sítí technické infrastruktury) bude možnost rozebrání.  
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

b) Novostavba rodiny anonymizováno – žádost projektanta k novostavbě a k napojení na obecní vodovod 
a místní komunikaci – bude vydáno souhlasné stanovisko.

Návrh usnesení  č.  04/24/11b) – Zastupitelstvo obce Dlouhé se  seznámilo s projektem a souhlasí  se 
stavbou  rodinného  domu  dle  předložené  projektové  dokumentace,  kterou  zpracoval  Ing. 
anonymizováno,  Sulkovec  49,  592  65  Rovečné.  Zastupitelstvo  obce  souhlasí  s umístěním  stavby, 
k připojením  na  sítě  technické  infrastruktury  včetně  připojení  na  obecní  vodovod  a  jednotnou 
kanalizaci. Zastupitelstvo také souhlasí s vybudováním sjezdu na místní komunikaci dle projektu. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

c) Nabídka na vyhotovení vlastního certifikátu se znakem v historizující kartuši – nabídku obdrželi 
zastupitelé s materiály – nevyužijeme – zastupitelé neschvalují.

Návrh usnesení č. 04/24/11c) – Zastupitelstvo obce Dlouhé neschvaluje vyhotovení vlastního certifikátu 
se znakem v historizující kartuši. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

d) Krejsek Jan – informoval, že plánují provést zkušební odlov na obecním rybníku Halíř s mládeží. 
Zda obecní hospoda se připojí. Odsouhlaseno. Předpokládá se některá neděle podvečer. 
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e) Schválení uzavření pracovního poměru – Dohody o provedení práce s členem zastupitelstva
Předsedající požádala zastupitelstvo o vyslovení souhlasu (dle § 84 odst. 2 písm. p) zákona o obcích) 
se  vznikem pracovněprávního  vztahu  mezi  obcí  a  členem  zastupitelstva  obce  na  činnost,  která 
nesouvisí s výkonem jeho funkce. Jedná se o dohodu o pracovní činnosti s paní  anonymizováno od 
1.7.2024 do 30. 11. 2024 na roční zápis do kroniky obce za rok 2023 a přípravu roku 2024. Dříve 
řešeno dohodou o provedení  práce,  ale  vzhledem ke změnám v zákoníku práce a  povinnosti  od 
1.7.2024  nahlašovat  DoPP  na  ČSSZ  navrhuje  předsedající  uzavřít  dohodu  o  pracovní  činnosti. 
Zastupitelé souhlasili. Od nového roku bude uzavřena nová smlouva o pracovní činnosti na činnosti 
kronikářky.

Návrh usnesení č. 06/23/09b – Zastupitelstvo obce vyslovuje, v souladu s § 84 odst. 2, písm. p) zákona 
č. 128/2000 Sb., souhlas se vznikem pracovněprávního vztahu (dohody o pracovní činnosti) mezi obcí 
Dlouhé a anonymizováno – zápis do obecní kroniky za rok 2023 a příprava roku 2024.  Od 1.1.2025 bude 
uzavřená dohoda o pracovní činnosti s měsíční výplatou na činnost kronikářky.
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 1 se zdržel – schváleno

12) Závěr
Předsedající poděkovala všem za účast a ukončila jednání ve 20.30 hod.

Zápis byl vyhotoven dne: 28. 6. 2024
Zapsal: Tulisová Pavlína    ….………………….…………

Ověřovatelé zápisu:       Ing. Jaroslav Stupka ……………………….………..

      Tulis Josef     ……………………………..….

Hlavatá Jaroslava, starostka obce………………………….

S t r á n k a  5 | 5


